
 

 

 

Z Á P I S 

z 8. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 2. 6. 2020 
  

Dne 2. 6. 2020 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 1. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno ve 14:30 hodin a skončeno v 16:45 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová 

Zdeňka Batíková (odchod 15:50 hod.), Mgr. Jiří Frühauf,  

 Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý,  Zdeněk Havel 

  

Omluveni:                /  

 

Neomluveni:              Václav Skuhravý 

 

Hosté:  Josef Kopfstein – náměstek primátorky 

 Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

  

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Návrh úpravy Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy 

Vary  

4. Diskuze na možnostmi vyhlášení nejúspěšnějších sportovců města a okresu za rok 2019 

včetně místa konání 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

1. Schválení programu 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý,   

 Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý,   

 Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Návrh úpravy Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města 

Karlovy Vary  

 

Na předchozím jednání komise STv se členové komise usnesli na tom, že by bylo dobré 

provést úpravu Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary 

(dále jen „zásady“). Konkrétně se jedná o úpravu formuláře „Žádost o poskytnutí dotace“ pro 

oblast tělovýchovu a sportu, s tím, že by pro tuto oblast přibyla příloha, která by obsahovala 

komisí požadovaná data.  

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o tom, že Dott. Mag. Radka Murasová 

připravila návrh dané přílohy a tento zaslala ke zpracování odboru kultury, školství a 

tělovýchovy. Odbor formulář připravil k předání odboru financí a ekonomiky, který bude 

navrženou změnu připravovat pro schválení zastupitelstvu města.  

 

Členové komise rozpracovanou přílohu před jednáním obdrželi a usnesli se na níže 

uvedených úpravách:  

 

1) v bodě č. 1 bude doplněna specifikace termínu „soutěžící“ – účastnící se oficiálních 

soutěží registrovaných příslušným svazem 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý,   

 Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

2) původní bod č. 4 - „četnost tréninků“ bude samostatně zrušen a bude přesunut k bodu 

„časový rozvrh“ jenž měl v původní příloze číslo 9. Zrušením č. 4 se z č. 9 stává bod 

č. 8 a tento bude rozdělen na a) „četnost tréninků a b) „časový rozvrh“.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý,   

 Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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4. Diskuze na možnostmi vyhlášení nejúspěšnějších sportovců města a okresu za rok 

2019 včetně místa konání 

 

Mgr. Viktor Linhart informoval členy komise o tom, že jej před jednáním kontaktovala paní 

Jitka Peřina s tím, že žádá komisi o vyjádření se k náhradnímu řešení předání ocenění pro 

Nejúspěšnější sportovce za rok 2019, neboť plánovaný ples byl s ohledem na COVID 19 

zrušen. Členové komise nad tímto tématem diskutovali a shodli se na tom, že by bylo dobré 

akci zorganizovat, jako nejlepší termín by doporučovali říjen 2020, přičemž by bylo dobré, 

aby SUK ve spolupráci s městem vytipoval nejlepší prostory pro předání ocenění. Padly 

návrhy – hotel Richmond, Míčová hala KV Areny, Lidový dům.  

Tajemnice komise sdělila členům komise, že 3. 6. 2020 má domluvenou schůzku s paní Jitkou 

Peřinou a všechny návrhy komise STv jí předá.  

 

 

5. Různé 

Mgr. Viktor Linhart: 

 požádal pana Ing. Bc. Františka Škaryda, zda by bylo možné, aby na webových 

stránkách města byla Pasportizace sportovišť zveřejněna na viditelnějším místě s tím, 

že by bylo dobré tento odkaz i výstižněji pojmenovat např. „Najdi si své sportoviště“. 

Ing. Bc. František Škaryd přislíbil, že požádá vedoucí odboru IT o úpravu webu; 

 sdělil členům komise, že by bylo dobré stanovit kritéria, dle kterých budou sportovní 

kluby zařazeny do tzv. povinných grantů – členové komise si do příštího jednání 

připraví své návrhy těchto kritérií.  

 požádal tajemnici komise o výtah těchto údajů z evidovaných žádostí:  

a) které kluby mají střediska mládeže 

b) které kluby se účastní extraligy 

c) které kluby se účastní mistrovství Evropy 

d) které kluby se účastní mistrovství světa 

 

 

 

Dne: 2. 6. 2020 

Zapsala: Gabriela Hazuchová                                   _________________

       

           

            

                                                                                   __________________ 

 

                                                             Mgr. Viktor Linhart

                     předseda komise 

 

 

 

 

 

 


